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گذری بر چالش بزرگ داوری 
قضاوت هــای بحث برانگیز 
داوران یکــی از چالش هــای 
لیگ  و حاشیه ســاز  بــزرگ 
بیست ودوم بود که فدراسیون 
فوتبال برای فصل آینده باید 
راهی برای کاهــش آن پیدا 

کند.
به گزارش ایرنا، بیســت و 
دومین دوره لیگ برتر در حالی به پایان رســید کــه یکی از چالش های بزرگ 
این فصل مانند تمام ســال های اخیر مشــکلات داوری بود، معضلی که خداداد 
افشــاریان رئیس کمیته داوران با تائید آن اعتراف کرد که سوت های اشتباه در 
برخی دیدارها باعث شده است که نتایج جابجا شود. اعترافی که به خوبی عمق 

مشکلات داوری را در لیگ بیست و دوم نشان می دهد.
اعتراف افشــاریان درباره تغییر برخی نتایج با اشــتباهات داوری، مسئله ای 
نیست که به بتوان به راحتی از کنار آن گذشت، به خصوص که با توجه به فاصله 
میلیمتری تیم ها در بالا و پایین جدول برای قهرمانی یا سقوط، جابجا شدن یک 
امتیاز هم می توانست سرنوشت لیگ را به کلی عوض کند، به همین خاطر باید 
راه بر تکرار چنین اشتباهات تاثیرگذاری بسته شود.آن هم در شرایطی که قرار 
بود با تســریع در راه اندازی کمک داور ویدئویی این مشکلات کمتر شود. با این 
 VAR حال با وجود وعده های متعددی که داده شــده است همچنان خبری از
نیســت و مشخص نیست چه زمانی قرار اســت از این سیستم در فوتبال ایران 

استفاده شود.
اگر چه در سطح اول فوتبال دنیا هم بزرگترین داوران حتی با وجود استفاده 
از کمک داور ویدئویی هم ممکن است اشتباهاتی داشته باشند اما چنین اتفاقی 
مسئله ای نیست که هر هفته تکرار و تبدیل به یک چالش شود. این در شرایطی 
اســت که در ۳۰ هفته بیست و دومین دوره لیگ، کمتر هفته ای بود که تیمی 
از ســوت های اشتباه داوران که در برخی مواقع در تغییر نتیجه هم تاثیر زیادی 
داشــت، ضرر نکند و سالن نشســت خبری و میکس زون استادیوم ها تبدیل به 

محلی برای اعتراض مربیان و بازیکنان به عملکرد داوری تبدیل نشود.
شــاید پربیراه نباشد که عملکرد فدراســیون فوتبال در بی توجهی به بخش 
مهمی به نام داوری سبب شده تا هر فصل که می گذرد نه تنها خبری از کاهش 
معضلات داوری نباشــد، بلکه فصل به فصل این مشکلات و مصائب بیشتر هم 
شده است تا جایی که مسئولان فدراسیون نیز به افزایش سوت های بحث برانگیز 

معترف هستند.
تــداوم چنین معضلی در فصل آینده، فوتبال ایران را با چالش های بزرگتری 
روبــرو خواهد کرد، به همین خاطر بدیهی اســت که فدراســیون فوتبال باید 
برای فصل آینده فکری جدی و اساســی برای کاهش اشتباهات داوری بردارد، 
اشــتباهاتی که در فصل تازه به پایان رســیده فوتبال در در برخی از دیدارهای 
آنچنان واضح و شفاف بود که خیلی ها از تصمیم داور شگفت زده شدند و انگشت 

به دهان ماندند که چرا داور چنین تصمیمی گرفته است.
اولین قدم برای کاهش اشتباهات داوری، تسریع در ورود سیستم کمک داور 
ویدئویی است، سیستمی که ۵ سال است که در فوتبال دنیا استفاده می شود اما 
فوتبال ایران همچنان از داشــتن آن محروم است و در سال  های اخیر هر بار به 
بهانه ای استفاده از VAR به تاخیر افتاده است. صحبت های رئیس کمیته داوران 
پس از جلسه ظهر شنبه هئیت رئیسه فدراسیون فوتبال به خوبی گویاست که 
مدیری مانند افشــاریان به عنوان رئیس کمیتــه داوران هم حتی نمی داند چه 

زمانی قرار است سیستم کمک داور ویدئویی وارد ایران شودشود.
به گفته وی، خرید سیســتم رادیویی داوران یا همان هد هســت که وسایل 
ارتباطی داوران اســت هم تحت تاثیر VAR  قرار گرفته اســت، به طوری که 
او در پاســخ به سوالی که خرید هدســت برای داوران به کجا رسید، می گوید:» 
در مورد سیســتم رادیویی هم باید بگویم فراهم کردن ۱۰ یا ۱۲ سیستم برای 
فوتبال کشور مشکلی ندارد، اما چیزی که ما را کمی دل نگران می کند این است 
کــه منتظریم ببینیم چه اتفاقی برای VAR می افتد تا پس از آن اقدام کنیم.« 
این صحبت ها نشان می دهد که نفر اول مدیریت داوران که باید در زمینه فراهم 
کردن شــرایط استفاده از کمک داور ویدئویی مطلع تر از بقیه باشد، او هم خبر 

دقیقی از زمان راه اندازی VAR ندارد.
با توجه به این شرایط سخت می شود امیدوار بود که این سیستم که می تواند 
بخش مهمی از مشــکلات داوری را حل کند، به فصل آینده هم برســد، با این 
حال باید مسئولان فدراسیون با اولویت قرار دادن VAR، جدی تر از قبل برای 
راه اندازی این سیســتم در لیگ تلاش کنند. البته فدراسیون تنها زمینه معرفی 
و قرارداد با شــرکت وارد کننده تجهیزات را برعهده دارد و بقیه کار به باشگاه ها 
مربوط اســت، با این حال مهدی تاج و همکارانش باید اعمال فشار و مشخص 
کردن زمان برای باشــگاه ها و رفع موانع دیگر، به روند اســتفاده از کمک داور 

ویدئویی در فوتبال ایران سرعت ببخشند.
با این حال تلاش فدراسیون فوتبال برای کاهش مشکلات داوری نباید محدود 
به راه اندازی VAR شود، آموزش و تامین مالی داوران و امکانات مورد نظرشان 
در کنار شایسته ســالاری و تربیت داور بخش دیگری از وظایف مهمی است که 
فدراسیون فوتبال باید برای کاهش سوت های بحث برانگیز داوری در برنامه قرار 
دهد. بدیهی اســت از داورانی که در ســال ۲۰۲۳ به جای استفاده از سیستم 
رادیویی از ایرپاد برای ارتباط با یکدیگر اســتفاده می کنند و فدراسیون از تهیه 
یک سیستم ارتباطی برایشان عاجز است، هم نباید انتظار بیشتری داشت. علاوه 
بر این گزینیش داوران با اهداف انتخاباتی که شایسته سالاری را زیر سوال می برد، 
از دیگر معضلاتی است که سبب شده در داوری با مشکلات بیشتری روبرو شود. 
 VAR چنین مصائبی گویاست که تنها ریشه قضاوت های بحث برانگیز نداشتن
نیست و حل چالش  های دیگر مانند دستمزد، امکانات و آموزش داوران در کنار 
انتخاب بر اساس شایسته سالاری دیگر مواردی که باید مورد توجه فدراسیون قرار 
بگیرد تا اشتباهات تاثیرگذار این فصل تکرار نشود، اشتباهاتی که بنا بر اعتراف 

رئیس کمیته داوران حتی در نتایج مسابقات هم تاثیرگذار بود.

شرح وظایف محمد بنا چیست؟

ســرمربی ســابق تیم ملی کشــتی فرنگی پس از انتخاب به عنوان مشاور 
علیرضــا دبیر، همانطور که تاکید کرده بنا نیســت در مســائل فنی تیم ملی 

ورود کند.
به گزارش ایســنا، محمد بنا پس از کنار رفتن از هدایت تیم ملی کشــتی 
فرنگی، روز گذشــته )یکشــنبه( به عنوان مشــاور عالی علیرضا دبیر رییس 

فدراسیون کشتی انتخاب شد.
پس از بازگشــت بنا به فدراسیون کشتی، این احتمال مطرح شد که او در 
قامت مشــاور عالی علیرضا دبیر، در موارد فنی تیم ملی بزرگسالان نیز ورود 
می کند اما همانگونه که خود بنا نیز تاکید کرده قرار نیســت او وارد مســائل 

فنی شود.
بنا پــس از دریافت حکم جدید تاکید کرد: »کار من دیگر روی تشــک و 
کار فنی نیست. مشاور رئیس فدراسیون کشتی هستم و هرگونه  که او صلاح 

بداند در این کار حضور خواهم داشت.«
با توجه به نتایج درخشان کشتی فرنگی ایران پس از روی کار آمدن حسن 
رنگرز و کســب ۳ عنوان قهرمانی شاگردان او در رقابت های امیدهای جهان، 
جام جهانی و قهرمانی آسیا، تیم ملی کشتی فرنگی در مسیر خوبی قرار گرفته 

و طبق برنامه جلو می رود.
از سوی دیگر با توجه به اهمیت شرایط تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی 
بزرگسالان، علیرضا دبیر رییس فدراسیون کشتی با توجه به سبقه فنی شخصا 
با درســتکار و رنگرز در ارتباط مستقیم است و تاکنون فرد دیگری وارد حوزه 

فنی تیم های ملی بزرگسالان نشده است.
قطعا حضور بنا به عنوان چهره پرافتخار کشتی فرنگی ایران در کنار علیرضا 
دبیر می تواند هر چه بیشتر باعث پیشبرد اهداف کلان فدراسیون کشتی شود.

نگاه

خبر

مهاجمانــی کــه در فصل نقــل و انتقالات 
رقم های میلیاردی را به باشــگاه ها پیشــنهاد 
می کننــد و در نهایت هم به آن می رســند، در 
طول فصل بیست و دوم »فقیرانه« گل زده اند و 
رکوردی کم سابقه را رقم زدند. به گزارش  مهر، 
بیســت و دومین دوره رقابت های فصل جاری 
لیگ برتر با قهرمانی پرسپولیس به پایان رسید 
تا این تیم همچنان پر افتخارترین باشگاه تاریخ 
برگزاری این رقابت ها لقب بگیرد. پرســپولیس 
برای هشــتمین بار جام قهرمانــی لیگ برتر را 
بالای سر برد تا نشــان دهد دنبال زرین کردن 

ویترین افتخاراتش است.
با این حال نگاهی کلی به آمار گل های زده و 
خورده تیم های فصل جاری زنگ خطر را برای 
تیم ملی و فصل آینده به صدا درآورده اســت. 
مدیران باشگاه ها از هم اکنون باید به فکر کنترل 
قیمت های میلیاردی مهاجمانی باشد که بیشتر 
از آنکه رو به جلو حرکت کنند و گل بزنند، پشت 

به دروازه هستند و به ندرت گل می زنند.
لطف بزرگ تراکتور 

به آقایی خط حمله استقلال
اســتقلال تهران که با ۶۲ امتیاز رده ســوم 
جدول لیگ برتر را از آن خود کرد با زدن هفت 
گل در آخریــن دیدار خود مقابل تراکتور تبریز 
توانســت بهترین خط حمله لیگ برتر را از آن 
خود کند. آبی پوشــان پایتخت با ۵۲ گل زده 
میانگیــن ۱.۷۳ گل در هر دیــدار را برای خود 
کردند. بهترین گلزن این تیم نیز مهدی قایدی 
با ۱۲ گل اســت. مهاجم ریزنقش آبی ها گرچه 
موتور گلزنی اش دیر شــروع شد اما توانست به 
بردهای تیمش کمک کرد و تأثیر مستقیم ۱۲ 
امتیازی در تیمش داشــته باشــد. ضمن اینکه 
محمد محبی با ۸ و کویــن یامگا با ۷ گل زده 

گلزن های بعدی استقلال بودند.
قایدی در حالــی آقای گل فصل جاری آبی 

پوشــان بود که پنالتی زن اول تیمش نبود. اگر 
او می توانست پشت ضربات پنالتی بایستد بدون 

شک حالا آقای گل لیگ برتر هم بود.
جای خالی لوکادیا 

با حضور یک گرجستانی پر شد!
یورگــن لوکادیــا مهاجــم نیم فصــل اول 

پرســپولیس آماری عجیب با پیراهن این تیم 
ثبت کــرد. او ۶ گل زده در ۶ بازی داشــت تا 
توانمندی خــود در لرزاندن تور دروازه حریفان 
را به نمایش بگذارد اما خروج ناگهانی او شوک 
بزرگی به این تیم وارد کرد تا مدافعان بلند قامت 
جور مهاجمان بی انگیزه را بکشند. لوکادیا قبل 

از دربی رفت پایتخت ایران را برای همیشه ترک 
کرد تا یحیی گل محمدی در فاصله ۲۴ ساعت 
مانده به بازی چاره ای جز استفاده از گولسیانی 
در خط حمله هنگام ضربات آزاد تیمش نداشته 
باشد. مدافع گرجستانی پرسپولیس نیز خیلی 
خوب توانست این خلأ را در همان بازی پر کند 

تا دو تیم با تســاوی دو - دو بــازی را به اتمام 
برسانند. او همراه با سعید صادقی توانست ۶ گل 
برای پرسپولیس به ثمر برساند تا تبدیل به یکی 
از مهم ترین بازیکنان پرسپولیس با آمار موفقیت 

صد درصدی در پنالتی هایش لقب بگیرد.
مغانلو سانتیمتری آقای گل شد

تلاش همــه جانبه مهاجمان لیــگ برتر با 
پیراهن تیم های باشــگاهی نتیجه ای جز آقای 
گلی شــهریار مغانلو با سپاهان نداشت. مهاجم 
بلندقامت ســپاهان اصفهان توانست تنها با ۱۳ 
گل زده عنوان آقای گلی لیگ برتر را برای خود 
کند. او در حالــی برای تیمش مثمر ثمر ظاهر 
شــد که نتوانســت در بازی های حساس برای 
آنها نقش آفرینی کند. تســاوی بد موقع مقابل 
ملوان، شکســت مقابل پیکان تنها بخشــی از 
کارنامه عجیب و غریب شاگردان ژوزه مورایس 
است که نتوانستند صدر جدول را حفظ کنند تا 
پرســپولیس به قهرمانی برسد. آقای گلی لیگ 
برتر در حالی برای پنجمین بار به ســپاهانی ها 
رســید که پیش از مغانلــو بازیکنانی همچون 
ادمونــد بزیک، عماد رضا، کیروش اســتنلی و 
سجاد شهباززاده از سپاهان موفق به کسب این 

عنوان شده بودند.
شیب تند بی کیفیت های میلیاردی

نقل و انتقالات لیگ برتر ایران هر ســاله با 
قیمت های سرسام آور در جابجایی بازیکنان به 
خصوص مهاجمان همراه بوده است. مهاجمانی 
که آمار کمی آنها نشــان از افت شــدید در امر 
گلزنی دارد. مغانلو در حالی با ۱۳ گل زده آقایی 
کــرد که در تاریخ لیگ برتر هرگز چنین رقمی 
مقابل اســم آقای گل نبوده است و آمار نشان 
دهنده ضعف مهاجمان فعلی فوتبال باشگاهی 
کشور اســت. بازیکنانی که قیمت های نجومی 
پیدا می کنند اما مقابــل دروازه ها حرفی برای 

گفتن ندارند.

مریم آزمون سالهاســت که به عنوان سرمربی رده های 
مختلف فوتبال زنان فعالیت می کند در حالی که عیار او با 
عدم ارتقای فنی تیم های فوتبال دختران مدت هاست که 

مشخص شده است.
بــه گزارش ایرنــا، ۲۲ خــرداد ۱۴۰۱ بــود که مریم 
ایراندوســت از تیم ملی فوتبال زنــان خداحافظی کرد و 
جای خود را به مریم آزمون داد. ســرمربی نام آشــنا که 

همواره سلسله وار از یک رده به رده دیگر جا بجا می شود، 
امــا بازدهی در عملکرد خــود ندارد و همــواره تیم های 
فوتبال تحت هدایتش عملکرد ناامیدکننده ای از خود ارائه 

می کنند.
هنگامی که مهدی تاج ریاســت فدراســیون را برعهده 
گرفــت، هدایت دوبــاره تیم ملــی را به آزمون ســپرد. 
ملی پوشــان در این مدت زیر نظر او به اردو دعوت شدند 

خود را برای مرحله اول انتخابی المپیک آماده کردند.
اما مسابقاتی که قرار بود با تیم های میانمار، بنگلادش 
و مالدیو در گروه B برگزار شــود با انصراف دو تیم همراه 
شد و شاگردان مریم آزمون با تصمیم کنفدراسیون فوتبال 
آسیا به میانمار رفتند تا به صورت رفت و برگشت به مصاف 
تنهــا حریف خود بروند. ایران در بازی رفت برابر میانمار با 
یک گل پیروز شد و با تساوی یک بر یک در بازی برگشت، 

به مرحله دوم انتخابی المپیک در قاره آسیا صعود کرد.
امــا بازی تنها برابر یک تیم و صعود به مرحله دوم، کار 
ســختی نبود. در واقع هرچند تیم ملی فوتبال بانوان روی 
کاغــذ به مرحله بعد صعود کرد، امــا در واقع از نظر فنی 
عملکرد قابل قبولی نداشــت. حال تیم ملی فوتبال بانوان 
باید به مصاف استرالیا، چین تایپه و فیلیپین برود. تیم هایی 
که مصاف با آنها برای ایران ســخت است و نمی توان توقع 

برد برابر این تیم ها داشته باشیم.
تیم ملی فوتبال بانوان ایران از گذشته تا به امروز بارها 
به مرحله دوم انتخابی المپیک در قاره آسیا صعود کرده اما 

همیشه در این مرحله ناکامی بوده است.
دلایــل این ناکامی را تنها نمی توان به شــرایط اردو و 
مسابقات تدارکاتی منوط کرد. بلکه چرخه تکراری انتخاب 
سرمربیان تیم ملی نقش زیادی در این ناکامی داشته است. 

عیار آزمون هم در طول این سال ها با عملکرد و نتایجی که 
تیم ملی در انتخابی ها داشته، مشخص شده است.

شکست مداوم دختران در آسیا و عدم صعود به مراحل 
بالاتر در سال های گذشــته بیانگر عملکرد مایوس کننده 
آزمون است. آزمون نه تنها در رده بزرگسالان بلکه در تیم 
جوانان هم نتوانســت از نظر فنــی تغییری ایجاد کند، اما 

هنوز او به عنوان سرمربی تیم ملی فعالیت می کند.
حال مرحله دوم انتخابی المپیک در راه اســت و آزمون 
باید شاگردانش را برای این مسابقات آماده کند، اما رقابت 
در این مرحله بســیار دشوار اســت زیرا تیم ملی فوتبال 
بانوان ایران که همــواره در رنکینگ جهانی رده ۷۰ را به 
خود اختصاص می دهد، کار بســیار دشواری برابر تیم های 
مدعی چون ژاپــن، چین، اســترالیا و کره جنوبی خواهد 

داشت.
در واقع کارنامه مردودی آزمون و دیگر ســرمربیان نام 
آشنا در تیم ملی زنان بیشتر از هر چیزی به دلیل نداشتن 

دانش فنی بالا است.
فدراســیون فوتبال باید برای بالا بــردن عیار تیم ملی 
دست به تغییرات اساســی در کادر فنی تیم ملی فوتبال 
بانوان بزند و طلســم چرخه انتخاب ســرمربیانی که بارها 

عیار خود را نشان داده اند بشکند.

میلیاردی پول می گیرند و فقیرانه گل می زنند

 مهاجمانی پشت به دروازه

فوتبال زنان و طلسم آزمون

مدیرعامل باشگاه تراکتور اعلام کرد که به دنبال استفاده 
از تمام سهمیه  بازیکن های خارجی شان هستند.

هوشــنگ نصیرزاده، مدیرعامل این باشگاه در خصوص 
برنامه تراکتور برای آماده ســازی تیم برای فصل آتی بیان 
کرد: همان طور که پیش از این نیز عنوان شده، هدف گذاری 
هیأت مدیره بر مبنای آماده سازی تیمی قدرتمند برای فصل 
جدید مســابقات قرار گرفته و در همین راســتا از چند ماه 
قبل اقدام به تمدید قرارداد ســرمربی تیم و برخی بازیکنان 

شاخص و تاثیرگذار کرده ایم.
مدیرعامل باشــگاه تراکتور در ادامه خاطرنشــان کرد: 
پس از پایان مسابقات، پاکو خمس با مشخص شدن تعداد 
سهمیه بازیکنان خارجی از سوی فدراسیون فوتبال، فهرست 
بازیکنان خروجی و همچنین لیست بازیکنان مورد نیاز را در 
اختیار ما قرار داده و ما هم بر اساس این لیست اقدامات لازم 
را انجام خواهیم داد. قرارداد هشت بازیکن با باشگاه به اتمام 
رسیده و در حال تمدید قرارداد برخی از آنان بر اساس نظر 
کادر فنی هستیم. وی با بیان اینکه »مذاکرات برای تمدید 
قرارداد بازیکنان در دفتر تهران آغاز شــده است،« افزود: با 

توجه به دســتورالعمل سازمان لیگ مبنی بر کنترل بیشتر 
قراردادها، در نظر داریم که کلیه قراردادهای بازیکنان و کادر 

فنی در چارچوب این مقررات تنطیم شود.
مدیرعامل باشــگاه تراکتور در رابطه با برگزاری اردوی 
پیش فصل نیز اظهار کرد: بر اساس درخواست پاکو خمس 
اردوی پیش فصل بــه مدت دو هفته در تیر ماه در یکی از 
مجهزترین کمپ های استانبول برگزار می شود و در همین 
راستا دو نفر به عنوان نماینده باشگاه طی هفته جاری از این 

کمپ بازدید خواهند کرد.
نصیرزاده همچنین از تغییرات در کادر فنی تیم خبر داد 
و عنوان کرد: ســه مربی که سابقه کار در لالیگا را دارند از 
فصل آتی در کنار خمس با باشگاه همکاری خواهند داشت 

که از اردوی ترکیه به تیم ملحق می شوند.
در روزهای اخیر هیات رئیسه سازمان لیگ و فدراسیون 
فوتبال مجوز جذب ۷ بازیکن خارجی )شــامل یک بازیکن 
با ملیت آسیایی( را به باشــگاه های لیگ برتری داد و حالا 
تراکتور به عنوان اولین تیم برای استفاده از این قانون دست 

به کار شده است.

۳ مربی لالیگایی در راه تراکتورسازی  تبریز

پس از اینکه ستاره رئال مادرید بار دیگر در لالیگا مورد 
آزار قرار گرفت، فوتبال و فراتر از آن خواستار اقدام علیه 

نژادپرستی شدند.
به گزارش ایلنا، وینیســیوس جونیور، مهاجم ملی پوش 
۲۲ ســاله برزیلی در جریان شکســت ۱-۰ رئال مادرید 
مقابل والنســیا مورد توهین قرار گرفت و سپس از بازی 

اخراج شد.
وینیســیوس پس از آن بیانیــه ای صادر کرد و گفت که 
لالیگا »متعلق به نژادپرســتان است« و چندین بازیکن 
برزیلی گذشــته و حال حمایت خــود را از این بازیکن 

نشان دادند.
رئیس جمهور برزیل، لوئیز ایناسیو لولا داسیلوا، در یک 
کنفرانس مطبوعاتی در پایان اجلاس ســران گروه ۷ در 
هیروشــیما، ژاپن، این اتفاق استفاده را محکوم کرد:«او 

مورد حمله قرار گرفت. او را »میمون« می نامیدند.«
وینیســیوس بارها در لالیگا مــورد توهین قرار گرفته و 
آخرین حادثه در ورزشگاه خانگی والنسیا زمانی رخ داد 

که مورد آزار نژادپرســتانه یک هوادار از تیم حریف قرار 
گرفت.

وینیســیوس پشــت دروازه مقابل هواداران ایستاد و به 
فردی که توهین کرده بود اشاره کرد. بازی در نیمه دوم 

به همین دلیل چند دقیقه به تعویق افتاد.
ریکاردو د بورگوس بنگوئتســیا، داور بــازی، با مقامات 
استادیوم صحبت کرد و آن ها اعلامیه ای دادند و خواستار 
توقف توهین های نژادپرستانه قبل از شروع بازی شدند. 

این ماجرا ۱۰ دقیقه طول کشید.
داور در گــزارش خــود پس از بازی نوشــت که یکی از 

هواداران بر سر بازیکن فریاد زد:«میمون، میمون.«
وینیســیوس در پایان بازی به دلیل ضربه زدن به هوگو 
دورو در یک درگیری در وقت اضافه اخراج شد و والنسیا 
با گل نیمه اول دیگو لوپز مقابل رئال مادرید به پیروزی 

رسید.
وینیســیوس زمین را ترک کرد و با دســتانش به نشانه 

سقوط والنسیا به لیگ دسته دوم اسپانیا اشاره کرد.

آنچلوتی می گوید بازی را متوقف کنید
کارلو آنچلوتی، سرمربی رئال مادرید گفت فوتبال اسپانیا 
باید برای متوقف کردن مســابقات آماده باشــد:«لیگ 
اســپانیا مشکل دارد و وینیسیوس مشکل نیست. او یک 
قربانی است. یک مشکل بســیار جدی وجود دارد. این 
واقعیت که من به خاطر فضای نژادپرســتانه به حذف او 
فکر کردم، به نظرم خوب نیست. آنچه امروز اتفاق افتاده 
قبلًا نیز اتفاق افتاده، اما نه به این صورت، غیرقابل قبول 
است.« وینیســیوس در این فصل در چندین استادیوم 
اسپانیا مورد آزار نژادپرســتانه قرار گرفته و عروسکی با 
عکس او توســط هواداران اتلتیکو مادرید از روی پلی در 

پایتخت اسپانیا آویزان شد.
لالیگا چندین مرتبه در این فصل شــکایت های حقوقی 
را به مقامات اســپانیایی ارسال کرده و این نهاد با اتفاق 
جدید متعهد شــد که پس از بررســی دوباره این کار را 
انجــام دهد. با این حــال، آنچلوتی گفت که این کمکی 
نمی کند:«چه اتفاقی افتاده است؟ گزارش ها ارسال شده 
و اصلًا چیزی از آن به دســت نیامده است. راه حل این 

است که بازی را متوقف کنیم.«
وینیسیوس در اینســتاگرام نوشت که اسپانیا در برزیل 
خود به عنوان »کشور نژادپرستان« تلقی می شود:«جایزه 
نژادپرســتان امروز این اســت که مرا اخراج کردند. این 
فوتبال نیست، لالیگا است. لیگی که زمانی به رونالدینیو، 
رونالدو، کریستیانو )رونالدو( و مسی تعلق داشت، اکنون 

متعلق به نژادپرستان است.«
لالیــگا در بیانیه ای اعلام کرد که در حال بررســی این 
حادثه هستند و اگر جنایت نفرت پراکنی صورت گرفته 
باشــد، اقدام قانونی انجام خواهــد داد. آن ها همچنین 
گفتند که در موارد قبلی نژادپرســتی علیه وینیسیوس 
»پیشــگیر« بوده اند و 9 شکایت را به مقامات مربوطه و 

دادستان ها ارسال کرده اند.

وینیسیوس حمایت گسترده ای دریافت کرده است.
تیبو کورتوا دروازه بان مادرید گفت که پس از حدود ۲۰ 
دقیقه فریاد نژادپرســتانه را شــنیده و گفت که اگر این 
بازیکن برزیلی بازی را متوقف می کرد با وینیســیوس از 

زمین خارج می شد.
کورتوا به موویستار گفت: »اگر وینی می خواهد به بازی 
ادامه دهد، ما به بازی ادامه می دهیم، اما اگر وینی بگوید 
دیگر بازی نمی کند، من زمین را همراه او ترک می کنم 

زیرا نمی توانیم این چیزها را تحمل کنیم.«
ریو فردیناند، مدافع ســابق تیــم ملی انگلیس گفت که 
وینیســیوس نیاز به محافظت بیشتری از سوی مقامات 
فوتبال اســپانیا دارد. او در اینستاگرام نوشت: »دردناک 
اســت، انزجار را می بینم، می بینم کــه او به کمک نیاز 
دارد.«  خشم بســیاری در برزیل علیه این اتفاق وجود 
داشــت. لــولا، رئیس جمهــور برزیل از فیفــا و لالیگا 
خواست »اقدامات جدی« اتخاذ کنند. او در ژاپن گفت: 
»بی انصافی اســت که به یک بچه مظلوم که در زندگی 
آنقدر خوب عمل کرده اســت، که ممکن اســت در راه 
تبدیل شــدن بــه بهترین بازیکن در جهان باشــد - او 
مطمئنا بهترین در رئال مادرید است - در هر استادیومی 

که در آن بازی می کند، توهین شود.«
ادنالــدو رودریگــز، رئیس کنفدراســیون فوتبال برزیل 
در توییتر خود نوشــت: »وینی جونیور، شما از عشق و 

حمایت ما و همه برزیلی ها برخوردارید.«
ریچارلیسون بازیکن ملی پوش برزیلی، رونالدو اسطوره 
بازنشسته و ژیلبرتو گیل، چهره مطرح موسیقی از جمله 
کســانی بودند که رفتار نژادپرستانه علیه وینیسیوس را 
محکوم کردند. رونالدو ۴۶ ســاله در اینستاگرام نوشت: 
»یک قســمت دیگر از نژادپرســتی در لالیگا و بار دیگر 
وینی جونیور قربانی می شــود. ایــن ماجرا چقدر طول 

خواهد کشید؟«

توهین به ستاره رئال مادرید جنجالی شد

حمایت از وینیسیوس علیه نژادپرستی


